
 

  

 

 

 
 
 
In de reekse zomerse babbels laten we ook graag Emma Bell aan het woord. Ze 
komt onze Dames A versterken samen met tweelingzus Sarah.  
 
“Ik ben begonnen toen ik vier jaar oud was. Ik ben opgegroeid in Willebroek waar ik 
me aansloot bij de club. Later verhuisde ik naar Boom. Ik maakte op jonge leeftijd 
de fusie met Kangoeroes mee in 2006 en vanop afstand het eerste seizoen van 
Phantoms in 2014-2015 en de verhuis naar de Braxhall in 2016. Een van mijn 
oudere broers speelt nog steeds bij Willebroek in eerste provinciale.” 
 
 
Wanneer debuteerde je in eerste klasse? 
 
Ik speel al een jaar of vijf in Topdivision. Ik was 17 toen ik debuteerde in eerste klasse. In 
Boom heb ik het geluk gehad om te groeien als speelster en vooral mijn shot te trainen. Mijn 
driepunters zijn daardoor een beetje mijn handelsmerk geworden. 
 
 
De voorbije seizoenen waren erg succesvol met Boom. 
 
We zijn drie jaar terug in de top vier geëindigd en in 2022 als vijfde. Dat zorgde ervoor dat we 
de voorronde van de Eurocup konden spelen. Daar kon je zien dat het niveauverschil tussen 
Belgische en buitenlandse teams heel groot was. Het was wel een leuk avontuur met onze 
hechte groep. Ook het voorbije seizoen deden we het goed en werden we vijfde onder coach 
Philip Wolk.  
 
Vanwaar de overstap naar Kortrijk? 
 
Het was tijd voor een nieuwe uitdaging na al die jaren bij Phantoms. Op den duur zit je vast in 
een bepaalde routine. Alle gewoontes komen elk jaar terug. Voor mijn zus en ik was het dus 
tijd voor een nieuw avontuur om onszelf terug te bewijzen ook tegenover Bruce Minne, onze 
nieuwe coach. Voor ons is de overstap als het ware van nul herbeginnen, maar we hebben er 
zin in. Vorig seizoen wonnen we me Boom tweemaal van de Spurs, nu mag het omgekeerd 
zijn (lacht). Bij House of Talents ken ik vooral Emma Van Thuyne met wie ik samen heb 
gespeeld bij de Young Cats. Ik werd in het verleden geselecteerd voor de U16, U18 en de U20 
en heb dus veel ervaring opgedaan op buitenlandse tornooien. 
 
 
 
 
 
 



 

  

 

 

 
 
Wat is je mooiste herinnering uit die Cats-periode? 
 
Bij de U20 zijn we tweede geworden op het Europees Kampioenschap. We zaten met een zes 
landen in dezelfde challenger. Dat was een echte topprestatie, alleen jammer dat die in volle 
coronaperiode viel. Met de U16 zijn we ook van de B-divisie naar de A-divisie kunnen 
promoveren, wat ook knap was.  
 
Wat verwacht je van komend seizoen? 
 
Het is de eerste keer dat we buiten Boom gaan spelen, dus voor ons zal het wat zoeken zijn. 
Ook voor de speelsters die er al waren zal het wat aanpassen zijn, want van het team van 
vorig seizoen blijven enkel Cylia, Lisa en Emma over. Kortrijk is ons niet vreemd want onze 
mama is van daar afkomstig en oma woont er nog. Dat heeft echter niet meegespeeld in onze 
keuze, maar het is wel een voordeel. We zitten nu veel dichter bij de familie. 
 
 
Word je nu een echte Kortrijkse? 
 
Klopt! Ik zal er op kot zitten. Het is een leuke stad die ik toch al een beetje ken. Ik kan er het 
basketbal combineren met mijn studies verpleegkunde. Zo kan ik mijn stage afwerken in AZ 
Groeninge. Mijn grote droom is om het basketbal te combineren met werken op een 
chirurgische afdeling van een ziekenhuis. Ik vind het indrukwekkend hoe we daar mensen 
kunnen helpen. Ik zie mijn job echt als een roeping. 
 
 
Wist je dat er een Amerikaanse actrice bestaat die ook Emma Bell heet en te zien was in Final 
Destination 5 en een stemmetje insprak voor Frozen? 
 
(Lacht) Neen! Maar ik zoek haar eens op. 
 
Succes bij de Spurs, Emma! 
 


